江 苏 国 际 频 道

江苏国际频道,于 2004 年 10 月 1 日在美国正式开播, 2005 年 2 月 1 日,在亚洲落地,覆盖韩国、泰国、越南、老挝、缅甸、柬埔寨、菲律宾、朝鲜等国家和地区,日本、马来西亚、印尼等国家的部分地区,以及我国东南部(包括港澳台)沿海地区。2006 年 1 月 1 日,在新西兰全境落地。2006 年 9 月 1 日,在法国利用 IP 电视网走进了千家万户。2007 年 4 月 17 日,在加拿大正式播出。2008 年 1 月 1 日,江苏国际频道在拉丁美洲地区开播,进一步拓展了自己的覆盖范围。

江苏国际频道全天候 24 小时滚动播出,关注经济生活,审视人文空间,以 国际化的传播理念,重构民族化的时代追求,在全球视野中,以丰富快捷的信息 流,全面展现江苏地区、"长三角"区域和长江流域的文化、经济和民生的全貌。

Jiangsu International TV Channel is the international channel of Jiangsu Broadcasting Corporation. To be officially launched in North America on Oct, 1st, 2004. On February 1, 2005, JSBC International started its satellite television service in Asia along with several other international TV channels, covering South Korea, Thailand, Vietnam, Laos, Burma, Kampuchea, Philippines, North Korea, some areas of Japan, Malaysia, Indonesia, and the coastal area of southeast China (including Hong Kong, Macau, and Taiwan). On January 1, 2006, JSBC International was launched in New Zealand through TV China Corporation of New Zealand, thus started covering Oceania. On September 1, 2006, JSBC International entered France. On January 1, 2008, JSBC International expanded its satellite television service to Latin America as a part of the Great Wall (Latin America) TV Platform.

JSBC International focuses on improving program quality and expanding satellite TV coverage, broadcasting 24 hours a day, featuring News and Information, Culture Experience, Entertainment, and TV Theatre.

播出证明

兹证明下列节目已于 2022 年度在江苏国际频道播出。

序号	参评项目	节目名称	播出日期
1	专题	铭记	2022年12月30日

特此证明。

江苏国际频道

2023年5月23日

JSTV-INTERNATIONAL